
SPF Liljans medlemsmöte med en reseberättelse.

41 medlemmar i SPF Liljan, Fagersta, fick ”följa med”på en resa när Bengt 
Lindstrand berättade och visade bilder från resan som han och Anita gjorde med 
föreningen Norden. 

Hurtigruten 
från norr till söder, 
Kirkenes – Bergen 
med M/S Nordkapp 
12 – 18 maj 2023.

Resan gick med flyg till Kirkenes som ligger i nordöstra Norge nära gränsen till 
Finland och Ryssland.
Efter övernattning i hotell Thon följde en dags sightseeing i Kirkenes, en gruvort från
1906 som under andra världskriget bombades och brändes ner men återuppbyggdes 
efter kriget. Idag en stad med cirka 3500 invånare, inkl närliggande orter 7 200 
invånare.
Förutom båtfärden fanns flera utflykter med buss. Bland annat åkte man till Nordkap,
Europas nordligaste punkt med den 307 m höga Nordkapsplatån. Efter en mäktig 
frukostbuffé åter med buss till fartyget i Hammerfest där resan fortsatte söderut mot 
Tromsö, Lofoten, Trondheim och Kristinesund där man den 17 maj firade Norges 
nationaldag. Vid slutmålet Bergen väntade flyget hem. 
Ordförande Ulla Bagge och samtliga åhörare tackade med applåder för en intressant 
reseberättelse.

Efter sedvanlig fikastund och lotteridragning informerade Ulla om kommande 
program – den 17/4 musikunderhållning med Stahres trio. Den 24 april Modevisning 
gemensamt med PRO och SKPF arrangerad av SPF. Den 15 maj avslutning med 
Vårbuffé på Lindgården. 
Info om projektet ”Digitala pensionärer i Västmanland” gemensamt med PRO och 
SKPF med stöd från Allmänna Arvsfonden.

Lennart Lindeskär rapporterade från KPR (Kommunala Pensionärsrådet).
• Färdtjänst, Riksfärdtjänst med nya avgifter som delvis blivit högre.
• Hemtjänstindex, årets kvalitetsutvecklare. 
• Senior Alert, ett nationellt kvalitetsregister för riskbedömning i hemsjukvård.
• Info om läkemedelsautomater som börjat användas i hemmet.
• Kösituationen på olika boenden där det för närvarande inte finns någon kö.
• Mobila Närvårdsteam, ett hembesöksteam med läkare, sjuksköterska och 

undersköterska som erbjuder hembesök istället för besök på sjukhus.
• Patientenkäten som är viktig att fylla i och skicka in för utvärdering.

Ordförande Ulla Bagge tackade alla för ett trevligt medlemsmöte och önskade 
välkommen till nästa träff den 17 april.


